
ACTA DEL CONSEJO MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta: 1

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 29 de enero de 2024

Hora inicio/fin: 19:30 / 22:00

Lugar: Tenencia Alcaldía Oeste

Miembros asistentes:

D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. Luciano Ferrer Pons
Dª. Marinela Mónica Barabas
Dª. Anunciación Lainez Castel
Dª. Fina Castillo Vicente
D. Jesús Pérez Almazán
Dª. Belén Nager Escorihuela
D. Gerard Corella Aymerich
Dª. Oriana Brunori 
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Francisco Martínez Gómez
Dª. Concepción Guillamón Albalate
Dª. Jose Abelio Vilarrocha Bel
D. Ramón Muñoz Buj
D. Jose Ramón Broncano García
Dª. Emilia Gonell Mulet
D. Sergio Ripollés Segura
D. Emilio Meneses Morejón
Dª. Laura Bachero Colomer
D. Pablo Ibañez García
D. M.ª. Amparo Garrigós Calixto
D. Matías Miranda Palanques
D. Juan-Luís Rojas Martos
Dª. Soledad Martinez Pascual
Dª. Mª- Carmen Betoret Casanova
Dª. Alicia Lombarte Cuartielles

M  iembros ausentes:  

D. José Luís López Ibáñez
D. Eduardo Castillo Serrano
D. Raúl Cantos Salvador
D. Eugeni Fabregat Ros
D. Ramón Cifre Andreu
D. Enrique Javier Guillamón Pradas
Dª. Matilde Hernández Segarra

Presidente (PP)
Vicepresidente (VOX)
Concejal (PSOE)
Vocal (PSOE)
Vocal (PP)
Vocal (PP)
Vocal Alcaldía
Vocal Alcaldía
Vocal (Compromís) 
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady
AVV La Choquera
AVV Cultural  Cardenal Costa y Adyacentes.
AVV Las Galeras y Adyacentes
AVV. Los Ángeles
AVV. Partida Benadresa
AVV. Rei En Jaume
AVV. San José Obrero - Cremor
AVV. Y propietarios Grupo San Arturo
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV. Raval Universitari
AVV. Racó Mercader
AVV. San Joan del Riu Sec
AFA. CP. Benadresa
AMPA. CP. Jamie I
AMPA. CP. Manel García Grau

EXCUSA AUSENCIA (*)

Concejal (PSOE)
AVV. Morterás
AVV. Santo Domingo
AVV. Maset Blau
AVV. La Dehesa
AVV. San Lorenzo
AVV. Racó Natora



D. Fernando Aledón Viñez
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual
Dª. Rosa Medina Pasies
Dª. Natividad Alcañiz Gascó 
D. Rafael José Ferrando Ferrando

AMPA. Colegio Grans i Menuts
AMPA. Ceip Vicente Artero 
AMPA. CP. Vicent Marçà
AFA. CP. Soler i Godes
AVV. Y Consumidores Pza. Donoso Cortes

Secretaria:
Yolanda Bayot Edo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del
día establecido:  

1º.-  APROBACIÓN  DE  LA  ACTA  DEL  CONSEJO  DE  DISTRITO  OESTE
CELEBRADA EL 30 DE OCTUBRE DE 2023.

Se aprueba el acta ordinaria del Consejo de Distrito Oeste celebrado el 30 de
Octubre de 2023, por unanimidad de los miembros del Consejo.

2º.- INFORME DEL PRESIDENTE.

El Sr  Presidente informa sobre el  punto dos de la  convocatoria del  Consejo de
Distrito  Oeste,  relacionado  con  la  “ratificación  o  en  su  caso  nueva  votación  de  las
propuestas  de  Participación  Ciudadana,  votadas  en  el  pasado  mes  de  noviembre”.
Comenta que se debería haber indicado la aprobación, en su caso, del Acta del Consejo
Extraordinario del Distrito Oeste, de fecha 27 de noviembre de 2023.

Explica el motivo por el que se debe ratificar el voto, que es la modificación de las
bases después de haber  hecho el  Distrito  Oeste la  votación.  Los miembros asistentes
ratifican el voto, excepto Dª. Oriana Brunori (Vocal Compromís) que se abstiene. 

3º.- APROBACIÓN DEL NOMBRE DE LA PLAZA DE LA MERCED, FRENTE A LA
PARROQUIA SAN JOSÉ OBRERO.

Queda aprobada por unanimidad el nombre de la Plaza de la Merced, recayente
frente a la Parroquia San José Obrero, que actualmente tiene el nombre de calle Pintor
Oliet n.º 48.

4º.- TOMA DE POSESIÓN DE Dª. REBECA LEONISA, COMO REPRESENTANTE
DE LA  ASOCIACIÓN DE VECINOS MASET BLAU.

Se procede a la toma de posesión de Dª. Rebeca Leonisa como representante de la
Asociación de Vecinos del Maset Blau, en el Consejo del Distrito Oeste. 

5º.- TOMA DE POSESIÓN DE Dª. MARTA BELTRÁN, COMO REPRESENTANTE
DEL AMPA CEIP. VICENT MARÇÀ.

Se procede a la toma de posesión de Dª. Marta Beltrán como representante del
Ampa del CEIP Vicent Marçà.

6º.- TOMA DE POSESIÓN DE Dª. SERGIO RIPOLLÉS, COMO REPRESENTANTE
DE LA  ASOCIACIÓN DE VECINOS REI EN JAUME.



Se procede a la toma de posesión de D. Sergio Ripollés, como representante de la
Asociación de Vecinos Rei en Jaume, en el  Consejo del  Distrito Oeste.  Este punto es
extraordinario, puesto que el Sr. Sergio Ripollés todavía no había podido asistir a ningún
Consejo desde la creación del mismo.

3º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Por  parte  de  la  secretaria  del  Distrito  Oeste,  se  procede  a  la  lectura  de  las
contestaciones de los distintos Negociados, tales como Infraestructuras, Movilidad, Policía,
Sanidad, …...

4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

La Sra. Soledad Martines, representante del AFA CP. Benadresa, solicita que
se estudie la posibilidad de acondicionar una zona para que los vehículos que van al centro
escolar y al consultorio médico puedan estacionar. 

Solicita una mejora de la rampa de acceso al centro escolar, puesto que la que
hay ahora mismo está muy inestable. 

El Sr. Sergio Ripollés, representante de la AAVV Rei en Jaume, solicita que
desde movilidad se estudie la posibilidad de modificar el sentido del tráfico de acceso al
centro escolar (Camí Mestrets).  

Solicita más presencia policial,  no solo que pasen por la carretera,  sino por el
interior de los barrios. 

Más control policial en relación a perros sueltos, ya que se han producido ataques
de perros a vecinos, además del miedo de los propios vecinos a caminar por la calle.

Solicita más limpieza de basura y residuos en el interior de Viveros Molina, puesto
que toda la zona se considera insalubre.

Se solicita que se asfalte o repare el Grupo San Bartolomé y el camino lateral del
cementerio debido al mal estado actual de ambos.

Informan que necesitan colocar  pivotes en lateral  a  la  entrada del  Grupo San
Enrique.

Solicitan el cambio de dirección del Camino Mestrets, en el tramo del colegio.

Piden que se instale una unidad móvil  de reciclaje en el Camino Mestrets, a la
altura del Colegio Illes Columbretes y Cementerio, junto al instituto Cremor. 

Habilitar aceras y carril bici, parada de bus escolar y público, todo ello para tener
un acceso seguro por toda la Cuadra Borriolench. Es un tema que les preocupa y que les
gustaría poder hablarlo directamente con un técnico municipal en el lugar afectado. 

Les preocupa la gente que se ha instalado de forma irregular e ilegal en toda la
zona generando basura abundante, cría de perro y gallos de pela, desguaces ilegales,
constantes agresiones verbales a vecinos



Piden una unidad móvil de reclcljae en el Camino Mestrets 

La Sra. Emilia Gonell, representante de la AVV. Partida Benadresa, reclama
una conexión de luz independiente del local de la Asociación de Vecinos y el centro de
salud. Todo esto ya se ha reclamado con instancia general, con número de Registro de
Entrada 77294, del año 2023.

Solicitan pasos de peatones con sus correspondientes rebajes de bordillos en las
siguientes calles:

- En la parada de autobús de la Carretera Ribesalbes (peluquería Verónica y Bar
Benadresa).

- Esquina de la calle Sierra de Ares.

- Esquina de la calle Sueca.

- Esquina de la calle Silla.

- Esquina en la calle Velloter.

- Esquina en la calle Carlet.

Solicitan la  reparación o el  cambio  de mobiliario  urbano (bancos)  de  la  Plaza
Venta Guillamón. 

En la misma plaza Venta Guillamón, solicitan que se instala una valla de proección
para la zona infantil. Indican que la valla ya estaba hace tiempo pero por problemas de
vandalismo la retiraron.  Hace aproximadamente dos años que se  solicitó  y  siguen sin
instalarla. 

Y no habiendo mas asuntos que tratar, se levanta la sesión, siendo las veintidós
horas, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y la Secretaria del
Consejo, en el lugar y fecha al principio expresados.



ACTA DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta: 1

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 29 de gener de 2024

Hora inicie/fi: 19:30 / 22:00

Lloc: Tinença Alcaldía Oest

Membres assistents:

D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. Luciano Ferrer Pons
Dª. Marinela Mónica Barabas
Dª. Anunciación Lainez Castel
Dª. Fina Castillo Vicente
D. Jesús Pérez Almazán
Dª. Belén Nager Escorihuela
D. Gerard Corella Aymerich
Dª. Oriana Brunori 
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Francisco Martínez Gómez
Dª. Concepción Guillamón Albalate
Dª. Jose Abelio Vilarrocha Bel
D. Ramón Muñoz Buj
D. Jose Ramón Broncano García
Dª. Emilia Gonell Mulet
D. Sergio Ripollés Segura
D. Emilio Meneses Morejón
Dª. Laura Bachero Colomer
D. Pablo Ibañez García
D. M.ª. Amparo Garrigós Calixto
D. Matías Miranda Palanques
D. Juan-Luís Rojas Martos
Dª. Soledad Martinez Pascual
Dª. Mª- Carmen Betoret Casanova
Dª. Alicia Lombarte Cuartielles

M  embres absents:  

D. José Luís López Ibáñez
D. Eduardo Castillo Serrano
D. Raúl Cantos Salvador
D. Eugeni Fabregat Ros
D. Ramón Cifre Andreu
D. Enrique Javier Guillamón Pradas
Dª. Matilde Hernández Segarra
D. Fernando Aledón Viñez

Presidente (PP)
Vicepresidente (VOX)
Concejal (PSOE)
Vocal (PSOE)
Vocal (PP)
Vocal (PP)
Vocal Alcaldía
Vocal Alcaldía
Vocal (Compromís) 
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady
AVV La Choquera
AVV Cultural  Cardenal Costa y Adyacentes.
AVV Las Galeras y Adyacentes
AVV. Los Ángeles
AVV. Partida Benadresa
AVV. Rei En Jaume
AVV. San José Obrero - Cremor
AVV. Y propietarios Grupo San Arturo
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV. Raval Universitari
AVV. Racó Mercader
AVV. San Joan del Riu Sec
AFA. CP. Benadresa
AMPA. CP. Jamie I
AMPA. CP. Manel García Grau

Concejal (PSOE)
AVV. Morterás
AVV. Santo Domingo
AVV. Maset Blau
AVV. La Dehesa
AVV. San Lorenzo
AVV. Racó Natora
AMPA. Colegio Grans i Menuts



Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual
Dª. Rosa Medina Pasies
Dª. Natividad Alcañiz Gascó 
D. Rafael José Ferrando Ferrando

AMPA. Ceip Vicente Artero 
AMPA. CP. Vicent Marçà
AFA. CP. Soler i Godes
AVV. Y Consumidores Pza. Donoso Cortes

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Secretària:
Yolanda Bayot Edo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'orde del dia
establit: 

1r.-  APROVACIÓ  DE  L'ACTA  DEL  CONSELL  DE  DISTRICTE  OEST
CELEBRADA EL 30 D'OCTUBRE DE 2023.

S'aprova l'acta ordinària del Consell de Districte Oest celebrat el 30 d'Octubre de
2023, per unanimitat dels membres del Consell.

2n.- INFORME DEL PRESIDENT.

El  Sr  President  informa sobre  el  punt  dos  de  la  convocatòria  del  Consell  de
Districte Oest, relacionat amb la “ratificació o si és el cas nova votació de les propostes de
Participació Ciutadana, votades en el mes de novembre passat”.  Comenta que s'hauria
d'haver indicat  l'aprovació,  si  és el  cas,  de l'Acta del Consell  Extraordinari  del Districte
Oest, de data 27 de novembre de 2023.

Explica el motiu pel qual s'ha de ratificar el vot, que és la modificació de les bases
després d'haver fet el Districte Oest la votació. Els membres assistents ratifiquen el vot,
excepte Sra. Oriana Brunori (Vocal Compromís) que s'absté. 

3r.- APROVACIÓ DEL NOM DE LA PLAÇA DE LA MERCÈ, ENFRONT DE LA
PARRÒQUIA SAN JOSÉ OBRER.

Queda aprovada per unanimitat el nom de la Plaça de la Mercè, que dona enfront
de la Parròquia San José Obrer, que actualment té el nom de carrer Pintor Oliet núm. 48.

4t.-  PRESA  DE  POSSESSIÓ  DE  Sra.  REBECA  LEONISA,  COM  A
REPRESENTANT DE L'ASSOCIACIÓ  DE VEÏNS MASET BLAU.

Es procedix a la presa de possessió de Sra. Rebeca Leonisa com a representant
de l'Associació de Veïns del Maset Blau, en el Consell del Districte Oest. 

5é.-  PRESA  DE  POSSESSIÓ  DE  Sra.  MARTA  BELTRÁN,  COM  A
REPRESENTANT DE L'AMPA CEIP. VICENT MARÇÀ.

Es procedix a la presa de possessió de Sra. Marta Beltrán com a representant del
Ampa del CEIP Vicent Marçà.

7é.-  PRESA  DE  POSSESSIÓ  DE  Sra.  SERGIO  RIPOLLÉS,  COM  A
REPRESENTANT DE L'ASSOCIACIÓ  DE VEÏNS REI EN JAUME.



Es procedix a la presa de possessió de Sr. Sergio Ripollés, com a representant de
l'Associació  de  Veïns  Rei  en  Jaume,  en  el  Consell  del  Districte  Oest.  Este  punt  és
extraordinari, ja que el Sr. Sergio Ripollés encara no havia pogut assistir a cap Consell des
de la creació d'este.

8é.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Per  part  de  la  secretària  del  Districte  Oest,  es  procedix  a  la  lectura  de  les
contestacions dels diferents Negociats, com ara Infraestructures, Mobilitat, Policia, Sanitat,
…...

9é.- PRECS I PREGUNTES.

La Sra. Soledad Martines, representant del AFA CP. Benadresa, sol·licita que
s'estudie la  possibilitat  de condicionar una zona perquè els vehicles que van al centre
escolar i al consultori mèdic puguen estacionar. 

Sol·licita una millora de la rampa d'accés al centre escolar, ja que la que hi ha ara
mateix està molt inestable. 

El Sr. Sergio Ripollés, representant de la AAVV Rei en Jaume, sol·licita que
des de mobilitat s'estudie la possibilitat de modificar el sentit del trànsit d'accés al centre
escolar (Camí Mestrets). 

Sol·licita més presència policial,  no sols que passen per la carretera,  sinó per
l'interior dels barris. 

Més control policial en relació a gossos solts, ja que s'han produït atacs de gossos
a veïns, a més de la por dels propis veïns a caminar pel carrer.

Sol·licita més neteja de fem i residus a l'interior de Vivers Molina, ja que tota la
zona es considera insalubre.

Se sol·licita que s'asfalte o repare el Grup Sant Bartolomé i el camí lateral del
cementeri degut al mal estat actual de tots dos.

Informen que necessiten col·locar pivots en lateral a l'entrada del Grup Sant Enric.

Sol·liciten el canvi de direcció del Camí Mestrets, en el tram del col·legi.

Demanen que s'instal·le una unitat mòbil  de reciclatge en el Camí Mestrets,  a
l'altura del Col·legi Illes Columbretes i Cementeri, al costat de l'institut Cremor. 

Habilitar voreres i carril bici, parada de bus escolar i públic, tot això per a tindre un
accés  segur  per  tota  la  Quadra  Borriolench.  És  un  tema que  els  preocupa  i  que  els
agradaria poder parlar-ho directament amb un tècnic municipal en el lloc afectat. 

Els preocupa la gent que s'ha instal·lat de manera irregular i il·legal en tota la zona
generant fem abundant, cria de gos i galls de pela, desballestaments il·legals, constants
agressions verbals a veïns

Demanen una unitat mòbil de reciciclatje en el Camí Mestrets 



La Sra. Emilia Gonell, representant de l'AV. Partida Benadresa, reclama una
connexió de llum independent del local de l'Associació de Veïns i el centre de salut. Tot
això ja s'ha reclamat amb instància general, amb número de registre d'Entrada 77294, de
l'any 2023.

Sol·liciten passos de vianants amb els seus corresponents rebaixes de vorades en
els següents carrers:

- En la parada d'autobús de la Carretera Ribesalbes (perruqueria Verónica i Bar
Benadresa).

- Cantonada del carrer Sierra d'Ares.

- Cantonada del carrer Sueca.

- Cantonada del carrer Silla.

- Cantonada al carrer *Velloter.

- Cantonada al carrer Carlet.

Sol·liciten la  reparació o el  canvi  de mobiliari  urbà (bancs) de la  Plaça Venda
Guillamón. 

En  la  mateixa  plaça  Venda  Guillamón,  sol·liciten  que s'instal·la  una  tanca  de
protecció  per  a  la  zona  infantil.  Indiquen  que  la  tanca  ja  estava  fa  temps  però  per
problemes de vandalisme la van retirar. Fa aproximadament dos anys que es va sol·licitar i
seguixen sense instal·lar-la. 

I  no havent-hi  mes assumptes  que tractar,  s'alça  la  sessió,  sent  les  vint-i-dos
hores, estenent-se d'ella la present acta, que firmen el President i la Secretària del Consell,
en el lloc i data al principi expressats.


